
 
 

Referat styremøte 11/2023  
 

Tilstede:  Harald Neset 
  Lars Martin Antonsen 
  Line Nygård 

Paal Gulbrandsen 
Mari Gjølberg  
1.vara: Camilla Ek 
Elin Kristin Nilsen  

   
Tid:  Mandag 11.09.2023 kl. 19.00 – 21.15 
Sted:  Momarken møterom  
 
Dagsorden 

1. Referat 10 07.08.2023 
2. Referatsaker 
3. Økonomi 
4. Lagledermøte   
5. Høstkonferanse 
6. Travgalla 2024 
Eventuelt 

 

SAK 1   11.09.2023/referat 7/8 
Referat styremøte 10 2023 godkjent og publisert https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-
travforbund/informasjonprotokoller/ 
 

SAK 2  11.09.2023/referatsaker og Info 

a. Info fra Momarken 
Mange har ringt til forbundets leder, som også er styremedlem i Momarken selskapene, om 
baneforholdene på Momarken. 
Unionstravet 2024 er flyttet til Bjerke av flere grunner.  
 
Oppsummert så har Momarken styret har vært forlite lydhør. Momarken styret burde tatt signalene 
som kom etter årets Unionstrav på alvor, og startet arbeidet med å forbedre Momarken Travbane 
snarest etter de tilbakemeldingene vi fikk etter årets Unionstrav på Momarken. 
  
Styret vurderer å stifte eiendomsselskap, en beslutning om dette vil i så fall bli gjort på en ordinær / 
ekstraordinær generalforsamling.  Styreleder Ingar Skiaker jobber med saken. Det er de to eierne av 
arealet som Travbaneanlegget ligger på, Landbruksselskapet og Momarken Travbane i samarbeid 
med kommunen som jobber med planen . 
 

 
b. Info fra Landsråd 

Terminliste 2024 viser samme antall løpsdager som 2023. Det blir V75 på Momarken 13/4. 
Momarken må kunne levere et bedre salgsprodukt til NR og ATG for å få tillit til å arrangere 
Unionstravet 2025. Unionstravet leverer beste spill i året for ATG som stiller høye krav til 
arrangøren/Momarken. 
 

Bjerke Travbanes Oddvar Tuverud tok opp dette med at ansatte ble svært belastet ven mange 
stevner og en lønnsøkning vil bli tatt opp med ledelsen. 

https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-travforbund/informasjonprotokoller/
https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-travforbund/informasjonprotokoller/


 
Bruk av sosiale medier er flott – hva kan gjøres bedre? Hvem kan bidra?  
 
Tid og krefter må gå til å få folk til å spille. Forbund og travlag må bidra til at flere spiller på hest.  
 

c. Takkebrev fra DNT  
DNT ponnitravet takker ØT for sponsing av Trekamp 6.7.8.Oktober – kr.7000,- er innbetalt. 
Lea Høisæther. Lea Tomine Frogner og Emma Olseng representerer Østfold. Vår Ponniutvalgsleder 
Jenny Martine Theodorsen er med som lagleder. 

 
d. Ungdomssamling 29.Sept. – 1. Okt. 2023 Norsk Hestesenter   

Victoria Hestad og Lea Høisæther representerer Østfold 

e. Askim Travselskap manglende Årsrapport 
Årsrapportens første side er oversendt som bilde, samt et referat uten signatur.  
Ny henvendelse gjøres til Askim styret via medlemsregisteret.  
Det innkalles til møte der Harald og Pål samt sekretær møter for ØT. 
 
Vedtak: Forbundets sekretær avtaler møte med hele styret i Askim.  
  
 

f. Brev mottatt fra ponniutvalget 
Ønsker Jakker med Østfold Travforbund, slik at de synes når de er ute og representerer. 
Leder ba om at forespørsel går til Hestebutikken på Momarken for å styrke området. 
 
Vedtak: Hestebutikk blir forespurt om tilbud på allværsjakker. Ansv: sekretær 

 
 

SAK 3  11.09.2023/Økonomi 

Regnskapstall pr. dd ble gjennomgått nøye. 

 

SAK 4  11.09.2023/Lagledermøte 

Innkalling til lagledermøte 13-09-2023 er sendt ut via medlemsregisteret. 

Styret hører på travlagene om hva som er viktig for dem. 

Det er viktig for forbundet at lagene engasjerer seg og forbereder seg til konferansen, og vi ber om at de avholder 

medlemsmøte/styremøte der diskuterer Høstkonferansens tema og møter forberedt den 14.Oktober.  

 

SAK 5    11.09.2023/ Høstkonferanse 

Restauranten/Vip-rom er bestilt lørdag 14/10.2023 

Med bevertning: Frokost – lunsj – middag. Pausemat/frukt/eplekake 

Forslag til dagsorden ble gjennomgått: 

8.30-09.00 Frokost 

9.00-09.15 Forbundsleder åpner konferansen 

9.15-10.00 Utredning av banestruktur i Norge v/Petter Baalsrud 

10.00-10.15 Kaffepause 

 



10.15-11.45 Momarkens fremtid, hva kan vi bidra med for å lykkes en enda bedre travarena. 

11.45-12.30 Gruppearbeid 

12.30-13.15 Lunsj 

13.15-14.00 Momarkens fremtid, hva kan vi bidra med for å lykkes en enda bedre travarena. 

14.00-14.45 Lokale Travlags oppgaver innenfor organisasjonen 

14.45-15.30 Hvordan opprette og drifte andelslag 

16.00  Middag 

-Tidsplanen med agenda settes så snart onsdagens lagledermøte er i ferdig, der vi inviterer fem fra hvert 

travlag.  

-ØT styret var ens om å ta regningen for årets Høstkonferanse som beregnes til max kr.28.000,-  

 

SAK 6    11.09.2023/ Travgalla 2024 

Hotell ble diskutert, der vi har to på blokka. 

Forbundsleder hadde flere med seg på å begrense arrangementet til 130 personer, 

med billettsalg «første mann til mølla» samt arrangere det på Scandic Brennemoen. 

«Gallagruppa2 som består av Lars Martin Line og Kristin jobber videre med Scandic Brennemoen og Quality Grålum. 

 
EVENTUELT 
Jens Kristian Brenne hadde komet med innspill om andelshest på leieavtale. Det innkom forslag om å invitere Brenne 
på Høstkonferansen for fremlegge ideen under punket som handler om andelshest. 
 
Vi var også innom at V75 stevnet 16/4 2024 skal tilrettelegges for å bli et knall stevne som selger.  
 
Dronefilming av aktiviteter med hesten, samt treningsanlegg med støtte om banebidrag.  
Paal sjekker om vi kan få det til. 
 
Konkrete tiltak vi kan gjøre er å arrangere aktiviteter på selve løpsdagen er bl.a. 
 Hestens Dag  
 Ponni  
 Ungdom 
 Ponniridning 
 Kjepphest  
 

 
Harald informerte om at Momarken bruker tid på å se om de kan få til en travskole på Momarken. 
Møte med Sverige i morgen der Harald og Weberg møter.   
 

 

Møteplan viser neste styremøte 16.Oktober 

  

11.09.02023 

Elin Kristin Nilsen 

Referent. 


